
Nikola Radman, predsjednik GP URA u Herceg Novom 

Moj duboki naklon svim prisutnima. Biću vrlo kratak, a nadam se i jasan. Počeću sa pitanjem. Kao prvo i 

osnovno, da li smo mi kao društvo, uopšte zreli u onoj mjeri i da li mi stvarno baštinimo univerzalne 

vrijednosti ili se samo foliramo? Da li smo mi kao društvo zreli da se zatvori poglave 23 i 24? Ja mislim da 

nismo. Da li smo mi kao društvo izašli iz devedesetih? Nismo. A zašto nismo? Ne možemo preskakati 

pravdu. I to su oni osnovni razlozi zbog kojih mi moramo i prisiljeni smo da se godinama okupljamo ovdje 

i da donesemo jednu vrlo jednostavnu odluku, a to je da se na ovom mjestu, određenog zločina, postavi 

spomen obilježlje. Sva ova naša kontinuirana okupljanja i priče, mislim da je postalo suvišno i 

bespredmetno. Iz prostog razloga što moramo preći sa riječi na djelo. I jednostavno postaviti tu tablu i na 

taj način izraziti epitet prema žrtvama. Ja kao novljanin, građanin ovog grada, stvarno ne želim više da 

nosim taj teret. I zato se javno obraćam javnosti, a pogotovo mojim sugrađanima, da naš lijepi Herceg Novi 

već 32 godine nosi epitet savjesnog centra. Mislim da je vrijeme da to prestane i da stavimo tačku na ovu 

priču. 

 


